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PROTOKÓŁ Nr XX/2020  

z obrad XX/2020 Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sadowne z dnia 28 maja 2020 r., 

która odbyła się przy użyciu środków komunikacji elektronicznej o godz. 9.00 

 

Skład Rady – 15 

Obecnych według listy obecności – 14 

Nieobecni –    Małgorzata Lipka - Bartosik 

  

   

   

Ponadto na Sesję Rady Gminy przybyli: Pan Waldemar Cyran – Wójt Gminy Sadowne, Pani 

Anna Rukat – Skarbnik Gminy Sadowne, Pan Marcin Gręda – Zastępca Wójta. 

Do punktu pierwszego porządku obrad:  

 

Pan Tomasz Szymanik – Przewodniczący Rady Gminy – przywitał wszystkich zebranych, 

rozpoczął obrady XX/2020  Sesji Rady Gminy Sadowne. Poprosił radnych o potwierdzenie 

obecności.  

1. Irena Dębkowska –   obecna 

2. Ryszard Decyk  -   obecny 

3. Pan Marek Gajewski-  obecny 

4. Pan Janusz Kibart –  obecny 

5. Pan Zbigniew Kłósek -  obecny 

6. Pani Dorota Mianowicz-  obecna 

7. Pan Piotr Olkowski –             obecny 

8. Pan Jarosław Popłaski-  obecny 

9. Pani Bożena Rodż-   obecna 

10. Pan Sławomir Rydzewski -   obecny 

11. Pan Krzysztof Sych –  obecny 

12. Pan Tomasz Szymanik – obecny 

13. Pani Teresa Wielgat –  obecna 

14. Pani Urszula Bala -   obecna 

 

Do punktu drugiego porządku obrad:  
 

1. Irena Dębkowska –   jestem za 

2. Ryszard Decyk  -   jestem za 

3. Pan Marek Gajewski-  jestem za 

4. Pan Janusz Kibart –  jestem za 

5. Pan Zbigniew Kłósek -  jestem za 

6. Pani Dorota Mianowicz-  jestem za 

7. Pan Piotr Olkowski –             jestem za 
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8. Pan Jarosław Popłaski-  jestem za 

9. Pani Bożena Rodż-   jestem za 

10. Pan Sławomir Rydzewski -   jestem za 

11. Pan Krzysztof Sych –  jestem za 

12. Pan Tomasz Szymanik – jestem za 

13. Pani Teresa Wielgat –  jestem za 

14. Pani Urszula Bala -   jestem za 

P o r z ą d e k   o b r a d: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał:  

 

a) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Węgrowskiemu na 

realizację zadania pod nazwą : „Budowa chodnika na drodze powiatowej Nr 

4206W Sadowne-Kołodziąż-Złotki- Granica Powiatu (Sokółka)”,  

b) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

c) w sprawie przedłużenia terminu płatności rat podatku od nieruchomości 

przedsiębiorcom, będącymi podatnikami podatku od nieruchomości na terenie 

Gminy Sadowne, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z 

ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadowne na lata 

2020-2031, 

4. Zamknięcie obrad. 

 

Do punktu trzeciego porządku obrad:  

 

a) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Węgrowskiemu na 

realizację zadania pod nazwą : „Budowa chodnika na drodze powiatowej Nr 

4206W Sadowne-Kołodziąż-Złotki- Granica Powiatu (Sokółka)”,  

Pan Zbigniew Kłósek – proszę o pozytywne przegłosowanie tej uchwały, żebyśmy mogli 

zakończyć etap budowy chodnika na Sokółce.  

Pani Anna Rukat – ta inwestycja jest uwzględniona w budżecie gminy, jest potrzebna 

oddzielna uchwała, żeby podpisać porozumienie z powiatem.  

Pan Waldemar Cyran – zostało tam 300 m niewybudowanego chodnika. Mieścimy się w 

kwotach zabezpieczonych w budżecie.  
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Pan Tomasz Szymanik – ta inwestycja jest od dłuższego czasu w naszych planach, trzeba się 

przychylić i podjąć tę uchwałę.  

Odbyło się głosowanie za uchwałą: 

1. Irena Dębkowska –   jestem za 

2. Ryszard Decyk  -   jestem za 

3. Pan Marek Gajewski-  jestem za 

4. Pan Janusz Kibart –  jestem za 

5. Pan Zbigniew Kłósek -  jestem za 

6. Pani Dorota Mianowicz-  jestem za 

7. Pan Piotr Olkowski –             jestem za 

8. Pan Jarosław Popłaski-  jestem za 

9. Pani Bożena Rodż-   jestem za 

10. Pan Sławomir Rydzewski -   jestem za 

11. Pan Krzysztof Sych –  jestem za 

12. Pan Tomasz Szymanik – jestem za 

13. Pani Teresa Wielgat –  jestem za 

14. Pani Urszula Bala -   jestem za 

 

b) sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

Pani Anna Rukat – jest to poprawka uchwały z ostatniej sesji, w uchwale nie dopisane było „na 

pokrycie deficytu” 

Pan Tomasz Szymanik – nie podejmujemy kolejnego kredytu dotyczy to kredytu z 7 maja.  

Odbyło się głosowanie za uchwałą: 

Za 11 

Przeciw – 2 

Nie brała udziału w głosowaniu - 1 

1. Irena Dębkowska –   jestem za 

2. Ryszard Decyk  -   przeciw 

3. Pan Marek Gajewski-  jestem za 

4. Pan Janusz Kibart –  jestem za 

5. Pan Zbigniew Kłósek -  jestem za 

6. Pani Dorota Mianowicz-  jestem za 

7. Pan Piotr Olkowski –             jestem za 

8. Pan Jarosław Popłaski-  przeciw 

9. Pani Bożena Rodż-   jestem za 

10. Pan Sławomir Rydzewski -   jestem za 

11. Pan Krzysztof Sych –  jestem za 
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12. Pan Tomasz Szymanik – jestem za 

13. Pani Teresa Wielgat –  jestem za 

14. Pani Urszula Bala -   nie brała udziału w głosowaniu 

 

c) w sprawie przedłużenia terminu płatności rat podatku od nieruchomości 

przedsiębiorcom, będącymi podatnikami podatku od nieruchomości na terenie 

Gminy Sadowne, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z 

ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19 

Pan Marcin Gręda – został przygotowany projekt uchwały ponieważ Rada Gminy może podjąć 

taką uchwałę, żeby przedłużyć termin płatności podatku od nieruchomości do 31 sierpnia 2020 

r. Jest to traktowane jako pomoc publiczna. Żeby uzyskać to odroczenie trzeba złożyć do nas 

oświadczenie, które jest załącznikiem do uchwały.  

Odbyło się głosowanie za uchwałą: 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Nie brała udziału w głosowaniu - 1 

1. Irena Dębkowska –   jestem za 

2. Ryszard Decyk  -   jestem za 

3. Pan Marek Gajewski-  jestem za 

4. Pan Janusz Kibart –  jestem za 

5. Pan Zbigniew Kłósek -  jestem za 

6. Pani Dorota Mianowicz-  jestem za 

7. Pan Piotr Olkowski –             jestem za 

8. Pan Jarosław Popłaski-  jestem za 

9. Pani Bożena Rodż-   jestem za 

10. Pan Sławomir Rydzewski -   jestem za 

11. Pan Krzysztof Sych –  jestem za 

12. Pan Tomasz Szymanik – jestem za 

13. Pani Teresa Wielgat –  jestem za 

14. Pani Urszula Bala -   nie brała udziału w głosowaniu 

 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadowne na lata 

2020-2031, 

Pani Anna Rukat – zostało dodane przedsięwzięcie odnośnie odbioru odpadów komunalnych . 

Obecny przetarg jest do sierpnia. Musimy ogłosić  kolejny na 4 miesiące tego roku i kolejny 

rok.  

Pan Tomasz Szymanik – ta kwota została opracowana na podstawie obecnie obowiązujących 

stawek. 
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Odbyło się głosowanie za uchwałą: 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymała się od głosu - 1 

Nie brała udziału w głosowaniu - 2 

15. Irena Dębkowska –   jestem za 

16. Ryszard Decyk  -   jestem za 

17. Pan Marek Gajewski-  jestem za 

18. Pan Janusz Kibart –  jestem za 

19. Pan Zbigniew Kłósek -  jestem za 

20. Pani Dorota Mianowicz-  jestem za 

21. Pan Piotr Olkowski –             jestem za 

22. Pan Jarosław Popłaski-  jestem za 

23. Pani Bożena Rodż-   nie brała udziału w głosowaniu 

24. Pan Sławomir Rydzewski -   jestem za 

25. Pan Krzysztof Sych –  jestem za 

26. Pan Tomasz Szymanik – jestem za 

27. Pani Teresa Wielgat –  jestem za 

28. Pani Urszula Bala -   nie brała udziału w głosowaniu 

 

Do punktu czwartego porządku obrad:  

 

 

Pan Tomasz Szymanik – podziękował za udział w obradach zamknął posiedzenie XX Sesji 

Rady Gminy Sadowne.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

Protokolant: 

Anna Stawiarz      Przewodniczący Rady Gminy 

  

 

         Tomasz Szymanik 


